



Brittany Tabor

PROJECT COORDINATOR, NEW BRUNSWICK YOUTH IN CARE NETWORK (NBYICN), PARTNERS FOR YOUTH INC.

Brittany Tabor is the Project Coordinator for the New Brunswick Youth in Care Network (NBYICN) at Partners for Youth Inc., a community-based organization that engages youth who are facing challenges in their lives and assists them in becoming capable, connected, and contributing members of their communities. In her role with the NBYICN, Brittany coordinates programs and initiatives that support youth in care, promote youth agency and voice, and advocate for their needs within the broader community.

In her ally role on the National Council of Youth in Care Advocates (NCYICA), Brittany brings her expertise in creating consistent and safe spaces for youth in care, as well as her deep belief in social justice and commitment to ensure youth in care have a voice.



"I'm inspired by the possibility of transforming a system that too often marginalizes youth into one that truly listens to, protects, and uplifts them!"

Outside of work, Brittany enjoys spending quality time with her husband and their two children. She also finds joy in cooking, exploring new recipes, and entertaining family and friends.



Brittany Tabor

COORDONNATRICE DE PROJET, RÉSEAU DES JEUNES PRIS EN CHARGE
DU NOUVEAU-BRUNSWICK (RJPCNB), ALLIANCE PRO-JEUNESSE INC.

Brittany Tabor est coordonnatrice de projet pour le Réseau des jeunes pris en charge du Nouveau-Brunswick (RJPCNB) chez Alliance pro-jeunesse inc., un organisme communautaire qui mobilise les jeunes confrontés à des difficultés et les aide à devenir des membres compétents, connectés et actifs au sein de leur communauté. Dans son rôle avec le RJPCNB, Brittany coordonne des programmes et des initiatives qui soutiennent les jeunes pris en charge, favorisent leur autonomie et leur prise de parole, et défendent leurs besoins au sein de la communauté.

Dans son rôle d'alliée au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge (CNDJPEC), Brittany apporte son expertise dans la création d'espaces cohérents et sûrs pour les jeunes pris en charge, ainsi que sa profonde croyance en la justice sociale et son engagement à garantir que les jeunes pris en charge aient une voix.

“Je suis inspirée par la possibilité de transformer un système qui marginalise trop souvent les jeunes en un système qui les écoute, les protège et les élève réellement ! ”

En dehors du travail, Brittany aime passer du temps de qualité avec son mari et leurs deux enfants. Elle prend également plaisir à cuisiner, à découvrir de nouvelles recettes et à recevoir famille et amis.